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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. szeptember hó 
23-án (szerda) 14.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
Békési Mihály Tibor képviselő 
Hidvégi Julianna képviselő 
Váradi Mária képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző 
Szabó Tibor aljegyző 
dr. Jancsó Edina Alföldvíz Zrt. képviselője 
Nagy Ferenc Alföldvíz Zrt. képviselője 
Zsigmond Károly Dobozi Általános Iskola vezetője 
Gáborné Fekete Katalin a Gondozási Központ vezetője 
Orodán Mária a Bölcsőde vezetője 
Kárnyáczki Ferencné köztisztviselő 
Tóth Sándorné köztisztviselő 
Csapóné Gyarmati Titanilla köztisztviselő 
Dézsi Ferenc, a Kettős-Körösmenti Vadásztársaság elnöke 
Szabó Anikó védőnő 
Balog János 
Nagy Istvánné a Dobozi Mesekert Óvoda vezető helyettese 
Takácsné Molnár Ilona 
Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. Külön köszöntöm az 
Alföldvíz Zrt. képviselőit dr. Jancsó Edinát a jogi osztály vezetőjét és Nagy Ferencet az 
I. divízió munkatársát. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-
testületi ülés határozatképes. Puju János Zoltán képviselő és Szabó László képviselő 
jelezte távollétét. A napirendre a kiküldött meghívó szerint teszek javaslatot, azzal a 
változtatással, hogy a 13. napirendi pontot tárgyalnánk legelőször, tekintettel a 
meghívott vendégeinkre. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata a 
napirenddel kapcsolatban? 
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Kérdése, vélemény, javaslat nem volt. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt, illetve zárt ülésének 
napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Bérleti-üzemeltetési szerződés Doboz Nagyközség Önkormányzatának közműves 
szennyvízelvezetésére és tisztítására vonatkozóan 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
3.) Jelentés a lejárt idejű határozatokról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
  

4.) Doboz Nagyközség Önkormányzata 10/2015.(IX.24.) számú önkormányzati 
rendelet-tervezet az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II.26.) 
számú önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
5.) Beszámoló Doboz Nagyközség Önkormányzata 2015. évi költségvetésének I. félévi 
teljesítéséről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
6.) Szociális célú tűzifa ellátásról szóló pályázat benyújtása, rendelet megalkotása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
7.) A gyermekvédelem helyi szabályozásáról és az intézményi térítési díjakról szóló 
rendelet megalkotása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
8.) Átfogó értékelés a 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
 Előadó: Szabó Tibor aljegyző 
 
9.) Tájékoztató a Dobozi Általános Iskola szakmai munkájáról 
  Előadó: Zsigmond Károly iskolaigazgató 
 
10.) A Dobozi Mesekert Óvoda munkájáról szóló beszámoló kiegészítése 

Előadó: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
 
11.) A Dobozi Mesekert Óvoda Munkatervének elkészítéséhez vélemény kikérése 

Előadó: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
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12.) Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez 
való csatlakozásról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
13.) Önkormányzati ingatlan haszonbérbe adása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Bejelentések 
 
Kérdés, interpelláció 
 
Zárt ülés: 
 
1.) Nagy Benke Tímea kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi javaslatot 
elfogadta. 
 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Bérleti-üzemeltetési szerződés Doboz Nagyközség 
Önkormányzatának közműves szennyvízelvezetésére és tisztítására vonatkozóan 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A szennyvízberuházásunk hamarosan véget ér. A 
próbaüzem vége jelen információink alapján 2015.12.04. És ezután sor kerül az 
üzemeltetésre történő átadásra. Az Alföldvíz Zrt. lesz az üzemeltető. Bérleti-
üzemeltetési szerződést kell elfogadni a Képviselő-testületnek és az Alföldvíz Zrt.-nek 
is. Szeretném felkérni dr. Jancsó Edinát, hogy ismertesse nagyvonalakban a szerződést. 
 
dr. Jancsó Edina az Alföldvíz Zrt. képviselője: Köszönjük szépen a meghívást. Az 
üzemeltetési jogviszony Doboz esetében is bérleti-üzemeltetési jogviszony. A 
víziközmű törvény illetve ennek végrehajtására kiadott kormányrendelet részletesen 
szabályozza, kötelező tartalmi elemekkel, formai elemekkel is. A víziközmű törvény 
június 24-i hatálya idén módosult. A dobozi szennyvízrendszer egy tipikusan ideiglenes 
szolgáltatásra vonatkozó jogviszony intézmény. Ha egy olyan új beruházást helyeznek 
üzembe egy településen, ami korábban nem nyújtott szolgáltatás ellátását biztosítja, 
akkor ezt ideiglenes szolgáltatásként kezeli az Energia Hivatal. Ennek megfelelően 
átmeneti díjat határoz meg. Az ideiglenes szolgáltatás, mint tevékenység a jogszabály 
alapján addig fog tartani, amíg az Energia Hivatal jóvá nem hagyja a bérleti-
üzemeltetési szerződést. És amíg a működési engedély módosításunkat jóvá nem 
hagyja a hatóság. Az átmeneti díj addig fog tartani, amit megállapít a hatóság, amíg a 
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miniszter jogkörében díjat nem alkot majd a jövőben. A tartalmi elemek egységesen 
úgy vannak kidolgozva, ahogy bármelyik másik településsel.  
Ha bármi kérdés van, szívesen válaszolok. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése? 
 
Váradi Mária képviselő: Azok az utcák, ahol nincs kiépített szennyvízhálózat és zárt 
aknák vannak, azt elméletileg valamikor régen szóban elhangzott, hogy nem az 
önkormányzatnak a terhére kell majd üzemeltetni. És most arról van szó, hogy az 
önkormányzatunknak ezt fel kell vállalni. Ha erről esetleg valamit hallhatnánk.  
 
dr. Jancsó Edina az Alföldvíz Zrt. képviselője: Szennyvízszippantási tevékenységről 
van szó. Vélelmezem, hogy kijelölt szolgáltató van Dobozon. A vízgazdálkodási 
törvény nagyon részletesen leszabályozza ezt a tevékenységet, illetve kiemelten azt, 
hogy az önkormányzati rendeletnek mit kell tartalmaznia. Nagyon fontos figyelembe 
venni azt, hogy lehetősége van az önkormányzatnak kijelölni új szolgáltatót. Azt 
figyelembe kell venni, hogy itt is él az úgynevezett díjbefagyasztási rendszer. Tehát, 
ami korábban rendeletben volt díj, ezt törvényi szinten befagyasztották. Ha van erre 
szándék, akkor szívesen tudunk együttműködni. 
 
Köves Mihály polgármester: Mi arról beszéltünk a bizottsági ülésen, hogy van ez a 21 
ingatlan, ahol nem épülhetett ki a szennyvízhálózat és zárt szennyvízgyűjtőket 
telepítettek. Egy korábbi információ alapján volt arra hajlandóság, hogy ezeknek a zárt 
szennyvízgyűjtő aknáknak a szippantási feladatait az üzemeltető ellátná vagy el fogja 
látni. Mi az egyeztetések után azt a tájékoztatást kaptuk, hogy nincs arra lehetőség, 
hogy az üzemeltető fogja ellátni ezt a feladatot. A volt alpolgármester úr egy 
kooperációs megbeszélésen volt jelen, ahol elhangzott ez, mint igény, kezelendő 
probléma. Ezzel kapcsolatban szeretnénk kérdezni.  
 
dr. Jancsó Edina az Alföldvíz Zrt képviselője: A víziközmű szolgáltatási 
tevékenységet a víziközmű szolgáltatásról szóló törvény szabályozza, a 
folyékonyhulladék elszállítása nem víziközmű szolgáltatási tevékenység. Erre 
vonatkozóan nem tudom, hogy volt-e korábban bármilyen ajánlatkérés. Ebbe a bérlet-
üzemeltetésbe nem illeszthető be ez a tevékenység.   
 
Békési Mihály Tibor képviselő: A bizottsági ülésen vetettem fel ezt a problémát. 
Azok a lakosok, akik ott laknak és zárt tartályuk van, nem ugyanazt a komfortot fogják 
érezni, mint a többi lakos, ahol kiépült a szennyvízhálózat. A kooperáción arról volt 
szó, hogy nyugodjunk meg, mert a jelzőrendszer majd jelez, a szippantó jön és elviszi. 
Erről volt szó egy kötetlen beszélgetés formájában. Akkor többen nyugtatgattak, hogy 
ez flottul fog működni. És ennek ellenére az önkormányzat nyakába fog zúdulni ez a 
teher.  
 
Nagy Ferenc az Alföldvíz Zrt képviselője: A tervezők, hogy mit mondtak és mit nem 
mondtak én azt nem tudom. Az Alföldvíz Zrt. nem mondta azt soha, hogy mi azt fogjuk 
üzemeltetni. Arról volt szó, hogy az előző polgármester úr többször utalt rá, hogy az 
Alföldvíz Zrt fogja üzemeltetni. Mi meg azt mondtuk, hogy ezt egyeztetni kell, mert 
így nem tudjuk felvállalni. Ez az egyeztetés sokáig nem történt meg. Inkább az van, 
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hogy ez mindenkinek rosszul esett, hogy ez az utolsó pillanatban derült ki. Ez jogilag 
nem lehetséges.  
 
dr. Jancsó Edina az Alföldvíz Zrt képviselője: Együttműködés lehetséges jogilag, de 
nem ilyen formában..  
 
Köves Mihály polgármester: Azzal van a gond, hogy kinek a zsebét terheli a 
szolgáltatás elvégzése. A lakosságra nem lehet ezt ráterhelni. Ez mindenképpen 
többletkiadással jár az önkormányzatnak. 
Szeretném tájékoztatásul elmondani, hogy a telep, amikor üzemeltetésre kerül, akkor 
nem lesz állandó személyzet, hanem számítógépen keresztül figyelik a rendszert a 
központban. 
Sikerült olyan megállapodást kötni, hogy két hónapos díjfizetési moratórium van a 
szennyvíztelep üzembehelyezésétől kezdve. Ezt követően nem lesz leolvasás, mert 
nincs kapacitása az Alföldvíz Zrt.-nek. Az előző két leolvasás átlaga alapján történik 
majd a kiszámlázás. Van locsolási díjkedvezmény, mely 10%-os. Májustól szeptember 
30-ig él a lehetőség, melyet írásban kell kérelmezni. Van ipari célú egyéni kedvezmény 
is. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek még kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
bérleti-üzemeltetési szerződésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

120/2015. (IX.23) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Doboz 
Nagyközség Önkormányzatának közműves szennyvízelvezetésére és 
tisztítására vonatkozóan bérleti-üzemeltetési szerződést az 
előterjesztés melléklete szerint elfogadja.   
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 
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Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A két ülés között eltelt időről a következők szerint 
szeretnék tájékoztatást adni: 
 
Augusztus 14-én szennyvíz kooperáción vettünk részt. 
 
Augusztus 15-én Botlókő avatáson vettünk részt, ugyan ezen a napon délután a 
szanazugi üdülőtulajdonosok fórumára került sor. 
 
Augusztus 18-án a KÖVITE Kft. könyvelőjével megbeszélést tartottunk az 
alpolgármester asszonnyal, áttekintettük, hogy az érdekeltségi hozzájárulási fizetések 
hogyan alakultak. 
 
Augusztus 28-án a a szennyvíz kooperáció megbeszélés volt. Délután Vantara Gyula 
országgyűlési képviselő úrral folytattunk megbeszéléseket. A kedvező besorolás 
felterjesztését átatam a képviselő úrnak. A megbeszélésen szóba került ezen felül még a 
TOP-os fejlesztési források és egyéb pályázati lehetőségek is. 
 
Augusztus 31-én rendkívüli kooperációt hívtak össze. A vállalkozási szerződés 
teljesítésének határideje az 2015. augusztus 18.-a volt. A Miniszterelnökség 
Közbeszerzési Felügyeleti Főosztály elbírálása még nem történt meg és hiánypótlás 
ügyintézése tette szükségessé a rendkívüli kooperációt. Ennek a teljesítése megtörtént, 
azóta egy újabb hiánypótlási kötelezettséget írtak elő a miniszterelnökség részéről. Ez 
is teljesítve lett, viszont annak az elbírálásáról írásos értesítést még nem kaptunk. 
Ugyan ezen a napon délután a Dobozi Mesekert Óvoda felújításának ünnepélyes 
átadására került sor. 
 
Szeptember 1-jén a Dobozi Általános Iskola tanévnyitóján vettem részt. 
 
Szeptember 11-én szennyvíz kooperáció volt. 
 
Szeptember 15-én a Békési Kistérségi Társulási Tanács ülésén vettem részt. 
 
Szeptember 17-én volt Békéscsabán a Közfoglalkoztatási Kiállítás.  
 
Szeptember 18-19-én a Mezőberényi Töltöttkáposzta Fesztiválon vettünk részt az 
alpolgármester asszonnyal. A rendezvényen a Dobozi Népművészeti Egyesület is jelen 
volt kézműves bemutatókkal. A mezőberényi értéktár mellett a dobozi értéktárat 
tekintik a legjobbnak. Ugyan ezen a napon a Dobozi Általános Iskola Jótékonysági 
estjén voltam. 
 
Szeptember 21-én az alpolgármester asszonnyal és a jegyző asszonnyal Dézsi Ferencet 
köszöntöttük a 90. születésnapja alkalmából. 
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Én a két ülés között történtekről ennyiben kívántam tájékoztatást adni. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Az III. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az III. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt idejű határozatokról  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az írásos anyaghoz szóbeli kiegészítésem nincs. 
 
Váradi Mária képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a jelentést megtárgyalta, 
egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

121/2015. (IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
jegyzőkönyv 1. mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 

 
 

A IV. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IV. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata 10/2015.(IX.24.) 
számú önkormányzati rendelet-tervezet az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
szóló 1/2015. (II.26.) számú önkormányzati rendelet módosítása 
A napirend előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az államháztartási törvénynek megfelelően az első 
negyedévet követően negyedévente kell a költségvetési rendeleten az időközi 
változásokat átvezetni. Az előterjesztés szerint az előirányzatok két jogcímen 
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módosulnak, egy felügyeleti szervi hatáskörben végrehajtott és egy saját hatáskörben 
végrehajtott előirányzat módosítás. A felügyeleti szervi hatáskörben végrehajtott 
módosítás a központi támogatások növekedése miatti előirányzat változást tartalmazza. 
Ennek a főösszege 11.190.000,- Ft. Ez egyrészt a 2014. december havi bérkompenzáció 
410.000,- Ft-os, a települési önkormányzatok könyvtári érdekeltség növelő 
támogatásának 196.000,- Ft-os és a 2014. december végi megelőlegezett támogatás 
10.584.000,- Ft-os előirányzat változását jelenti. A saját hatáskörben végrehajtott 
módosítás az egyes sorok közötti átcsoportosítást jelenti. Amely a 2015. első féléves 
állapotnak felel meg. Ez azt jelenti, hogy 2.812.498.000,- Ft-os eredeti előirányzatot, 
11.190.000,- Ft-os növekedéssel, 2.823.688.000,- Ft-os módosított előirányzattal 
javasoltjuk elfogadni. Ez azt jelenti, hogy a költségvetés fő összege, amit a rendelet-
tervezet tartalmaz, 2.823.688.000,- Ft. Mind a bevételi, mind a kiadási oldalon. 
A költségvetési rendeletnek azon mellékletei került átdolgozásra, amelyeket az 
előirányzat módosítás érint.  
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye? 
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet 
megalkotásával, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
10/2015.(IX.24.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja a 
10/2015.(IX.24.) számú önkormányzati rendelet az önkormányzat 2015. 
évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II.26.) számú önkormányzati 
rendelet módosítása. 

 
A V. napirendi pont tárgyalása: 
 
A V. napirendi pont tárgya: Beszámoló Doboz Nagyközség Önkormányzata 2015. 
évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A költségvetési szerveknek féléves és háromnegyed 
éves beszámolási kötelezettsége nincs. Azonban annak érdekében, hogy megfelelő 
tájékozottság legyen, megfelelő tájékoztatást kapjanak a képviselő-testület tagjai, 
terjesztettük elő az első féléves beszámolót. 
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Minden hónapban el kell készíteni a kincstár felé a pénzforgalmi információs jelentést. 
És ennek a táblázatai képezik a féléves beszámoló szöveges részének az indoklását.  
Az anyagban úgy kerültek a kiadások és a táblázatok részletezésre, hogy van egy 
település összesen, és vannak költségvetési szervek szerinti táblázatok. A település 
összesen nem tartalmazza az intézményi finanszírozásnak sem a bevételi, sem a kiadási 
oldalát. Vannak olyan számadatok, melynek teljesítési százalékai arány fölötti vagy 
alatti, ezeket indokoltuk a szöveges részben. A közhatalmi bevételek teljesítése 70%-
os, mivel tavasszal elkezdtünk egy munkát, miszerint próbáljuk behajtani a 
kintlévőségeket. A mindösszesen bevételi előirányzat települési szinten 49%-os, 
kiadási szinten 20,6%-os. 2015. június 30-án a záró pénzkészlet 190.541.000,- Ft 
összegű. Lekötött pénzeszköz első sorban a szennyvízberuházásra kapott központi 
támogatás megelőlegezése, 710.000.000. Ft. És a tőke garantált pénzpiaci befektetési 
jegyek záró állománya 133.483.000,- Ft összegű. A személyi juttatásoknál arány fölötti 
a kiadási teljesítési százalék, valamint a munkaadót terhelő szociális hozzájárulási adó. 
Ennek az az oka, hogy a hosszú távú közfoglalkoztatottak 2014. december és 2015. 
március hónapokra jutó személyi juttatása megjelenik a tényadatok között. A 
Polgármesteri Hivatalnál igen magas az ellátottak pénzbeli juttatásának a kiadási 
teljesítése. Ez összességében 19.843.000,- Ft-os összeget jelent, mértékben pedig 
83,2%-ot. Ennek az az oka, hogy a foglalkoztatást helyettesítő támogatás a 2014. 
december, 2015. január, február hónapokra jutó kifizetendő összege terheli a 
Polgármesteri Hivatal költségvetését, hiszen 2015. március 1-jétől átkerült a hatáskör a 
járáshoz.  
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye? 
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

 
122/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
önkormányzat 2015. évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről szóló 
beszámolót elfogadja. A teljesítési adatok alapján külön intézkedésekre 
nincs szükség. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 
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A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VI. napirendi pont tárgya: Szociális célú tűzifa ellátásról szóló pályázat 
benyújtása, rendelet megalkotása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az előző évekhez hasonlóan meghirdetésre került a 
pályázati kiírás, amelyben az önkormányzatok szociális célú tűzifát igényelhetnek. A 
tűzifa két fajta lehet, kemény lombos vagy lágy lombos vagy lehet még szénre is igényt 
bejelenteni. Én azt javasolnám, hogy az előző évekhez hasonlóan kemény lombos 
tűzifa iránt nyújtson be az önkormányzat igényt. Ebben az esetben a támogatás 
14.000,- Ft/erdei m3+ áfa. Ehhez a településünk besorolása alapján 1.000,- Ft+áfa/ 
erdei m3 sajáterőt kell vállalni, valamint a szállítási költségeket az önkormányzatnak 
kell vállalni. A jogosultságot a 2014. december és 2015 január hónapokban 
lakásfenntartási támogatásban részesülők számának átlaga alapján állapítják meg. Ez 
településünk esetében 486 fő, így 972 erdei m3-re nyújthatjuk be az igényünket. Az 
ehhez szükséges önerő 1.234.440,- Ft. 
Ezzel kapcsolatban új szociális célú tűzifa rendelet fog tárgyalni a bizottság, és majd a 
testület is. A családban élőknél a nettó jövedelemként az öregségi nyugdíj legkisebb 
összegének a 300%-át, egyedülálló vagy egyedül élő személyeknél 350%-át, akinek 
nem haladja meg az egy főre eső jövedelem, azok részesülnének az ellátásból. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdés, javaslat van-e valakinek? 
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
123/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához 
kapcsolódó kiegészítő támogatásra. 
Az önkormányzat 972 m3 kemény lombos fára nyújtja be pályázatát, 
ehhez biztosítja az 1.234.440 Ft önerőt az önkormányzat a 2015. évi 
költségvetésről szóló 1/2015 (II.26.) számú rendeletének 9.1. 
mellékletében elkülönített települési támogatás terhére. 
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Doboz Nagyközség Önkormányzata nyilatkozik, hogy a pályázati 
kiírással megvalósuló szociális tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatás 
nem kér. 
 
Felelős: a pályázat benyújtásáért Köves Mihály polgármester, írásban 
benyújtott kérelmek elbírálásáért a Szociális és Gyermekügyek 
Bizottságának elnöke. 
Határidő: értelem szerint 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet 
megalkotásával, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
11/2015.(IX.24.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja a 
11/2015.(IX.24.) számú önkormányzati rendelet a szociális célú tűzifa 
ellátásról. 

 
A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VII. napirendi pont tárgya: A gyermekvédelem helyi szabályozásáról és az 
intézményi térítési díjakról szóló rendelet megalkotása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A külső étkezők áfa nélküli díja kerülne jóváhagyásra a 
határozati javaslatban, mivel eddig a rendelet melléklete tartalmazta ezt, viszont nem 
lehet a rendelet része. A térítési díj összege nem változik, tehát 508,- Ft+áfa/adag. A 
rendelet-tervezetnél 310,- Ft-ban kerül rögzítésre a térítési díj, mivel egy ellenőrzés 
során felhívták a figyelmünket, hogy kerek összeg szerepelhet a rendeletben, tehát vagy 
nullára vagy ötre végződhet. A rendelet ennek tesz eleget. Javaslom a határozati 
javaslat és a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, javaslata a 
napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem 
kézfelnyújtással szavazzon. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

124/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség képviselő-testülete a külső étkezők étkezési díját 
változatlan összegben, - ÁFA nélkül 508 Ft/adagban - állapítja meg a 
gyermekvédelem helyi szabályozásáról szóló 19/2013.(XII.13.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezésének a napjától. 
Felelős: Köves Mihály 
Határidő: értelem szerint 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet 
megalkotásával, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
12/2015.(IX.24.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja a 
12/2015.(IX.24.) számú önkormányzati rendelet a gyermekvédelem helyi 
szabályozásáról és az intézményi térítés díjakról. 

 
 
A VIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VIII. napirendi pont tárgya: Átfogó értékelés a 2014. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót aljegyző úrnak. 
 
Szabó Tibor aljegyző: A Képviselő-testület az elmúlt ülésen nem fogadta el a korábbi 
évek gyakorlatának megfelelő beszámolót, ezért azt kiegészítettük és átszerkesztettük. 
Ennek a munkának a nagy részét Kiss Mariann szociális ügyintéző és Szabó Mária a 
Gondozási Központ munkatársa végezte, és ezúton szeretném megköszönni a 
munkájukat.  
 



 
 
 

13 

Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
125/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
határozat mellékletét képező „Átfogó értékelés a 2014. évben ellátott 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatokról” szóló beszámolót. 
 
Felelős: Köves Mihály 
Határidő: értelem szerint 

 
 
A IX. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IX. napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Dobozi Általános Iskola szakmai 
munkájáról 
A napirendi pont előadója: Zsigmond Károly intézményvezető 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót Zsigmond Károlynak .   
 
Zsigmond Károly intézményvezető: Szóbeli kiegészítésem nincs, amennyiben 
kérdések merülnek fel, igyekszem megválaszolni azokat. 
 
Köves Mihály polgármester: Nagyon komplex értékelést olvashattunk, egy mindenre 
kiterjedő értékelést. Úgy gondolom, hogy ez alapján egy megfelelő képet kapunk az 
iskola munkájáról, problémáiról. Nagyon komplex a feladatellátás. Több irányba kell 
megfelelni az iskolavezetőségnek. Köszönöm. Javaslom a beszámoló elfogadását. 
 
 
Van-e valakinek kérdése, véleménye más javaslata? 
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Békési Mihály Tibor képviselő: Mint minden évben, a beszámoló mindenre kiterjedő. 
A 9. pontban leírtakkal én azonosulni tudok. Úgy gondolom, hogy divat lett elvinni a 
gyerekeket az iskolából, és a divattal szembe menni nagyon nehéz. Nem lesz egyszerű 
feladat, én sok sikert kívánok ehhez. 
 
Hidvégi Julianna képviselő: Azt gondolom, hogy minden település életbe az egyik 
legfontosabb dolog az, hogy hogyan tudnak az intézményekben dolgozó emberek 
együtt dolgozni. Szeretném megköszönni azt, hogy a Dobozi Általános Iskola vezetése, 
illetve a pedagógusai és azok a szülők, illetve gyermekek, akik a Dobozi Közösségi 
Ház és Könyvtárral kapcsolatban állnak. Évről évre egyre inkább azt érezzük, hogy ez 
az összefogás nő. Nyilván vannak ennek eredményei és bízva abban, hogy újra indul a 
pályáztatás. Hogy tudunk együttműködni, azért is, hogy a gyerekek életét színesebbé 
tenni, illetve olyan tanulási alkalmakat és kikapcsolódási, szórakozási alkalmakat 
teremteni nekik, ami által megérik, hogy Doboz lenni jó, hogy itt élni jó. Kívánok a 
további munkához és a célkitűzések eléréséhez nagyon jó munkát, sok sikert, türelmet, 
mert abban hiszek, hogy meghozza a gyümölcsét. 
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezekkel a módosításokkal is 
egyetért, kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

126/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Általános Iskola tájékoztatóját. 
Felkéri Zsigmond Károly iskolaigazgatót, hogy az intézmény 2016. évi 
tájékoztatójában részletesen térjen ki arra, milyen intézkedéseket 
tesznek a gyermeklétszám csökkenésének a lassítására. Doboz 
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete anyagi forrásainak 
függvényében támogatja azon kezdeményezéseket, amely a 
gyermeklétszám megtartását segítik elő. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
     Zsigmond Károly iskolaigazgató 
Határidő: 2016. évi tájékoztató benyújtása 
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A X. napirendi pont tárgyalása: 
 
A X. napirendi pont tárgya: A Dobozi Mesekert Óvoda munkájáról szóló beszámoló 
kiegészítése 
A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Mivel a napirendi pont előadója nincs jelen, átadom a 
szót Nagy Istvánné óvodavezető helyettesnek.    
 
Nagy Istvánné óvodavezető helyettes: Szóbeli kiegészítésem nincs, amennyiben 
kérdések merülnek fel, igyekszem megválaszolni azokat. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye más javaslata? 
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezekkel a módosításokkal is 
egyetért, kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

127/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Mesekert Óvoda beszámolójának a kiegészítését a csatolt 
melléklet szerint. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A XI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XI. napirendi pont tárgya: A Dobozi Mesekert Óvoda Munkatervének 
elkészítéséhez vélemény kikérése 
A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Mivel a napirendi pont előadója nincs jelen, átadom a 
szót Nagy Istvánné óvodavezető helyettesnek.    
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Nagy Istvánné óvodavezető helyettes: Szóbeli kiegészítésem nincs, amennyiben 
kérdések merülnek fel, igyekszem megválaszolni azokat. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

128/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Dobozi 
Mesekert Óvoda munkatervéhez az alábbi véleményt adja: 
 
Értekezleteink tervezett témái, időpontjai cím alatt: 
A munkatervben kerüljön rögzítésre, hogy „az értekezleteket úgy kell 
megszervezni, hogy az az óvodai gyermekek ellátására nem lehet 
kihatással”, 
 
2016. 08.18-i értekezlet témái közé kerüljön felvételre az alábbi: 
Szülő tájékoztatásának megszervezése, írásbeli tájékoztatása az 
óvodai beiratkozással együtt járó feladatokról, szükséges felszerelések 
biztosításáról. 
 
Fogadóórák cím alatt kerüljön felvételre az alábbi: 
Időpont-egyeztetés alapján ettől eltérő időpontban is lehetséges 
fogadóórára bejelentkezni. 
  
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
   Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
Határidő: azonnal 
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A XII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XII. napirendi pont tárgya: Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az előterjesztéshez tartozik egy rendelet-tervezet is, 
amely a korábbi rendelet hatályon kívül helyezését tartalmazza. Tartozik egy 
szabályzat-tervezet is az előterjesztéshez, ami a rendeleti szabályozás helyett fogja 
szabályozni az ösztöndíjjal kapcsolatos ügyeket. 2 módosítást fogadott el a Szociális és 
Gyermek Ügyek Bizottsága, melyet javaslok elfogadni. A szabályzat 7. pontjából 
kivesszük a vagyoni helyzetet, és a 8. pontba bekerül a méltányosság szó. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Váradi Mária képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezzel egyetért kérem 
kézfeltartással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

129/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

1. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete csatlakozik 
a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2016. évi fordulójához, kötelezettséget vállal a felsőoktatási hallgatók 
és a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni kívánók részére történő 
ösztöndíjpályázat kiírására, továbbá kötelezettséget vállal arra, hogy 
2016. évi költségvetési rendeletében biztosítja a pályázók 
ösztöndíjához szükséges pénzügyi fedezetet. A Képviselő-testület 
egyben felkéri a polgármestert, hogy írja alá a ”Nyilatkozat a 
csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis használatáról” című 
dokumentumot és hivatalán keresztül gondoskodjon annak ajánlott 
küldeményként történő postázásáról az Emberi Erőforrás 
Támogatáskezelőhöz legkésőbb 2015. október 1-ig, valamint lássa el a 
„Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 
2016. évi fordulójának eljárásrendje Általános Szerződési Feltételek a 
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csatlakozó önkormányzatok számára” című dokumentumban rögzített 
önkormányzati feladatokat.  
 
2. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
határozat mellékletét képező Bursa Hungarica Önkormányzati 
Ösztöndíj Szabályzatot. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2015.10.01. 
 

 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet 
megalkotásával, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

 
13/2015.(IX.24.) sz. önkormányzati rendelet 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja 
13/2015.(IX.24.) önkormányzati rendeletet az egyes önkormányzati 
rendeletek hatályon kívül helyezéséről. 
 

 
A XIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XIII. napirendi pont tárgya: Önkormányzati ingatlan haszonbérbe adása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A Fokháton lévő beépítetlen lakótelkek bérbeadása az 
mindig évente megújítva történik. 2015.10.01-től 2016.09.30-ig 1,- Ft+áfa/m2-ben 
javaslom megállapítani. A lakótelkeket 4 személy bérli jelenleg. Az összes terület 1 ha 
5.457 m2. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

130/2015.(IX.23) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata képviselő-testülete a dobozi,  
Fokháton levő beépítetlen lakótelkek (1797/1-2, 20 hrsz-ig, 
1797/39,41,42 hrsz, 1797/46-48  hrsz-ig, és 1797/46-48 hrsz-ig 16 db, 
összesen: 1 ha 5457 m2 területen)  haszonbérét 2015. 10.01-től 
2016.09.30-ig 1- Ft+ ÁFA m2/évben állapítja meg. 
Felkéri polgármesterét, hogy Doboz Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testületének az önkormányzat vagyonáról szóló 4/2012.(III.1), 
11/2009.(VI.19.) önkormányzati rendeletekkel módosított 5/2009. 
(III.20.) önkormányzati rendelete 12. § b) pontja alapján a haszonbérleti 
szerződéseket kösse meg azzal a kitétellel, hogy nem köthető olyan 
személlyel szerződés, akinek az önkormányzattal szemben tartozása áll 
fenn. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2016.09.30. 

 
 
Bejelentések: 
 
1.Könyvtár pályázat 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár által benyújtandó 
pályázatról van szó, mely a Kölcsey Ferenc Alapítvány által meghirdetett 
„Testvérkönyvtár – Könyvadomány határon túlra pályázat. Ebben a pályázatban 
összeget nem kell megjelölni, hogy mennyire nyújtunk be. Hanem a beérkezett 
pályázatok alapján osztja szét az Alapítvány a rendelkezésre álló összeget. A feltétele 
az a pályázatnak, hogy 2015. december 11-ig testvértelepülésre el kell juttatni a 
könyvadományokat. Ennek a módját majd megkeressük, hogy minél olcsóbb legyen. 
Javaslom a határozati javaslat elfogadását. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

131/2015.(IX.23) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Dobozi 
Közösségi Ház és Könyvtár részéről benyújtandó, a Kölcsey Ferenc 
Alapítvány által meghirdetett „Testvérkönyvtár – Könyvadomány határon 
túlra pályázatát. 
Nyertes pályázat esetén vállalja, hogy a pályázatból beszerzett 
könyvadományokat eljuttatja legkésőbb 2015. december 11-ig a 
testvértelepülésre. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2015. 12.11. 

 
2.TOP útfelújítás 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A Megyei Önkormányzat megkereséssel élt a 
településünkhöz. A TOP-os pályázatok között valószínű, hogy útfelújítással 
kapcsolatos pályázat is kerül kiírásra. Jelenleg az adatgyűjtés folyik. Kérik a 
településeket, hogy jelöljék ki azokat az útszakaszokat, melyeket fontos lenne 
felújítani. Én javasolnám, hogy a Békéscsaba-Méhkerék közötti útszakaszt vegyük fel a 
felújítandó útszakaszok közé. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

132/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testület Terület- és 
Településfejlesztési Operatív Program 1.3-as intézkedése közé javasolja 
felfenni a Békéscsaba-Méhkerék országhatár szakaszának burkolat-
felújítását, a határon átnyúló tranzitforgalom, a gazdaságfejlesztés 
élénkítése, a munkahelyek elérhetőségének javítása érdekében. 
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Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2015.09.30. 

 
3.LEADER-projekt ötletek 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Folyamatban van a LEADER Akciócsoportoknak a 
stratégiai fejlesztési tervének az elkészítése. Email-en kerestük meg a Képviselő-
testület tagjait, hogy mindenki küldje el a projekt ötleteit, sajnos válasz nem érkezett 
eddig. Én mindenképpen javasolnám, hogy a közösség fejlesztési témát és a turisztikai 
témát vegyük fel a projekt ötletek közé. A turisztikai céloknál a szanazugi üdülőhely 
illetve a liget felújítása, ami még nincs befejezve. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Váradi Mária képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

133/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete fejlesztési 
stratégia hiányában a gazdasági programot küldi meg a gyulai székhelyű 
LEADER Akciócsoportnak. Felkéri polgármesterét, hogy részletesen 
kidolgozva küldje meg azon projektelemeket, amelyek Szanazug, 
kiemelten a szabad strand, és a liget turisztikai célú fejlesztéséhez 
kapcsolódnak. 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
4. Fakivágás 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A temető melletti fák tönkre tették a kerékpárút 
burkolatát. Illetve nagyon szöszölődik a magja, ami miatt több panasz is érkezik. A fák 
állapotát megvizsgáltattuk és kértünk szakvéleményt, melyet mindenki megkapott. A 
célunk az, hogy a teljes kerékpárút új burkolatot kapjon, amiben partner az A-Híd Zrt. 
is. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
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Váradi Mária képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és elfogadásra javasolta  
a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

134/2015.(IX.23.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a csatolt 
szakvélemény alapján az önkormányzat tulajdonában levő temető 
melletti közterületen (995/2 hrsz.) levő nyárfasort kivágatja, a fák 
pótlását a fás szárú növények védelméről szóló 346/2008.(XII.30.) 
Kormányrendeletben meghatározottak szerint teljesíti. 
Felkéri polgármesterét, hogy nyújtson be fakivágási engedély-
kérelmet, és gondoskodjon a kivágott fáknak megfelelő darabszámú 
pótlásról az önkormányzat 2015. évi költségvetésében a 
településüzemeltetésre betervezett keretösszegből. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: a feladat megkezdésére azonnal 

 
Kérdések: 
 
Békési Mihály Tibor képviselő: A szeptemberi hírmondóban megjelent a lakossági 
fórummal kapcsolatban egy cikk. Amelyben az szerepel, hogy nagyon örülnek neki, 
hogy 8 év után ismét szóba áll velük valaki. Finoman szólva ez nem fedi a valóságot. 
Hiszen jómagam is vagy 3 alkalommal vettem részt üdülőhelyi bizottságon. A 
kérdésem az lenne a jegyző asszonyhoz, hogy belenézhetnék-e a 2006. és 2014. év 
közötti jegyzőkönyvekbe? A következő kérdésem pedig az, hogy a most szeptember 
11-i fórumon készül-e jegyzőkönyv? 
 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző: Az aljegyző urat megkérjük, hogy nézzen 
utána ezeknek a jegyzőkönyveknek. 09.11-én feljegyzés készült, de jegyzőkönyv nem. 
Azt, hogy privát jegyzőkönyvet készítettek-e, azt nem tudom. 
 
Köves Mihály polgármester: Mi azokat a véleményeket, javaslatokat írtuk le az 
újságba, amelyek ott elhangzottak. Mi nem néztünk utána, hogy korábban mi történt 
vagy mi nem, nem is fogunk. Az elmondások alapján ez körvonalazódott, hogy nem 
történt semmi. Mi az ott elhangzott véleményre hagyatkoztunk. Az írás és a cikk 
szándéka nem az volt, hogy a 8 éves munkát minősítse. Hanem az, hogy a jövőre nézve 
milyen elképzelések és milyen módon tudjuk fejleszteni Szanazugot.  
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Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 15.53 órakor bezárta és elrendelte a zárt 
ülés tartását. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Molnárné dr. Tarkovács Márta Köves Mihály 
 jegyző polgármester 
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